
Geachte leden van de raad

wij zijn hier namens de golfclub terschelling,omdat wij ons 
oef enveld en opslag op het oude sportveld naast het 
zwembad op west dreigen kwijt te raken,omdat dit 
terrein,waarvan wij allO jaar een gedeelte huren ,geruild 
teruggegeven dreigt te worden met staatsbosbeheer in het 
kader van groen voor grijs.
Ook de jeugd,die hier veel gebruik van maakt,als zijnde 
trapveldje,maar ook andere socialegebeurtenissen dreigen 
hier de dupe van te worden,als dit terrein niet meer gebruikt 
mag worden.
Na vele gesprekken met staatsbosbeheer en gemeente en 
daarna nog een gesprek met de wethouder mevrouw van 
essen is ons te verstaan gegeven ,dat erverder geen opties 
zijn en wij als club op straat komen te staan en dus de 
huurovereenkomst niet wordt verlengd. 
Zowel de gemeente als sbb zeggen ons niet verder te 
kunnen helpen.
Onze investering van 10.000,- euro in de green die er
hgt,alsmede het bestaansrecht van de club met 140 
betalende leden,gaat hiermee verloren.
Enkele jaren terug ,toen wij met de golfbaan bezig 
waren ,werd ons door de gemeente gezegd ,dat het 
trapveldje ergens anders geplaatst diende te worden. 
Het kan toch niet zo zijn,dat je als club door de gemeente 
zomaar op straat wordt gezet en zoek het verder maar 
uit.waar is de morele verplichting van de gemeente 
hierin.zolang er geen baan op het eiland is zijn wij als club 
afhankelijk van deze locatie.wat wij willen is deze faciliteit
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behouden, ook spreek ik hier namens de scholen en vele 
verontrustende ouders.

i
7-= ’


